
1 

 

 Z Á P I S  

 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Poniky, ktoré sa konalo  

dňa 30. marca 2023 o 17:00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Ponikách 

 

 

Prítomní:         Podľa prezenčnej listiny 

Program:         Podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tohto zápisu 

 

K bodu č. 1 Otvorenie druhého zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Poniky  

Zasadnutie otvorila a prítomných privítala starostka obce Ing. Jana Ondrejková.  

 

 

K bodu č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Starostka obce Ing. Jana Ondrejková predniesla návrh na určenie zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice a prečítala dôvodovú správu. 

Na základe § 5 odstavec 31 Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva obce 

Poniky sa zo zasadnutia zastupiteľstva vyhotovuje zápisnica. Zápisnicu podpisuje 

zapisovateľka, overovatelia, starosta a prednosta. Z dôvodu vyhotovenia zápisnice je 

predložený vyššie uvedený návrh. 

Za zapisovateľku na tomto zasadnutí ObZ navrhla Mgr. Janu Turčanovú a poslancov 

ObZ  Ing. Petra Matulu a Pavla Lomena za overovateľov zápisnice.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)     Určilo  

A.1. Mgr. Janu Turčanovú za zapisovateľku zápisnice   

A.2. Ing. Petra Matulu a Pavla Lomena za overovateľov zápisnice. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 3  Oznámenie výsledkov doplňujúcich volieb do obecného zastupiteľstva, 

konaných dňa 25. 03. 2023 

Poslanci ObZ boli oboznámení s výsledkami doplňujúcich volieb do obecného 

zastupiteľstva. Správu o výsledkoch prítomným predniesla p. Viera Mrázová, predsedníčka 

Miestnej volebnej komisie v Ponikách. Správa v plnom znení, ako aj zápisnica Miestnej 

volebnej komisie tvoria samostatné prílohy tohto zápisu.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Výsledky doplňujúcich volieb do obecného zastupiteľstva, konaných dňa 25. 03. 2023. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 4  Odovzdanie osvedčení o zvolení poslancom novozvoleného obecného 

zastupiteľstva zvoleným v doplňujúcich voľbách dňa 25. 03. 2023 

Osvedčenia o zvolení poslancom obecného zastupiteľstva, zvoleným v doplňujúcich 

voľbách dňa 25. 03. 2023 prítomným poslancom odovzdala p. Viera Mrázová, predsedníčka 

Miestnej volebnej komisie.  
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K bodu č. 5 Zloženie sľubov poslancov obecného zastupiteľstva zvolených 

v doplňujúcich voľbách dňa 25. 03. 2023 

Ing. Vladimír Farkaš, Ing. Michal Suchý, PhD. a Ladislav Štec ako novozvolení poslanci 

Obecného zastupiteľstva v Ponikách slávnostne zložili sľub poslancov Obecného 

zastupiteľstva.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Konštatovalo, že 

zvolení poslanci obecného zastupiteľstva Ing. Vladimír Farkaš, Ing. Michal Suchý, PhD. 

a Ladislav Štec zložili zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

Po zložení sľubov novozvolených poslancov Obecného zastupiteľstva sa títo ujali svojich 

funkcií.  

 

 

K bodu č. 6  Schválenie programu rokovania ObZ Poniky 

S programom rokovania obecného zastupiteľstva prítomných oboznámila Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Program v plnom znení je súčasťou pozvánky na toto 

rokovanie zastupiteľstva.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

Program 3. rokovania Obecného zastupiteľstva obce Poniky. 
Hlasovanie: 9/0/0 

 

 

K bodu č. 7  Kontrola plnenia uznesení 

Informatívnu správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Jana 

Klimová, hlavná kontrolórka obce Poniky. Správa tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu.  

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – podrobnejšie informuje o plnení uznesení 

týkajúcich sa rekonštrukcie KD Poniky, kde projekt je schválený a už prebieha verejné 

obstarávanie na stavebné práce. Taktiež informuje, že Kúpna zmluva medzi Obcou Poniky 

a manželmi Mastišovcami už bola zapísaná na Katastri nehnuteľností. Diskusné príspevky 

z minulých rokovaní ObZ sa plnia priebežne, napr. detské ihrisko na Hriadkach, čo bol podnet 

od bývalej poslankyne JUDr. Veroniky Poliakovej je už zrealizované, doplnenie detského 

ihriska Ponická Huta, čo je podnet od poslanca ObZ. Ing. Vladimíra Farkaša – tam bude úplne 

nové ihrisko, nakoľko sa získala dotácia 27 000 EUR na drevené prvky a bude tam aj fit 

dráha, už je taktiež pripravené aj verejné obstarávanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Kontrolu plnenia uznesení prijatých na zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Poniky dňa 

30. marca 2023. 

Hlasovanie: 9/0/0 
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K bodu č. 8   Informatívna správa o aktivitách starostky obce 

Informatívnu správu o svojej činnosti prítomným predniesla Ing. Jana Ondrejková, starostka 

obce Poniky. Správa v plnom znení tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu.  

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce - podrobne informuje o potrebe zriadenia 

kamerového systému, najmä v súvislosti s vyhadzovaním odpadov. Taktiež informuje 

o procese zriadenia zberného dvora, kde sa budú môcť zbierať aj pneumatiky, bude tam 

nastálo aj kontajner na nábytok.  

Ďalej podáva správu o stretnutí so zástupcami OR PZ, už sa spustilo informovanie občanov 

cez webovú stránku obce Poniky, napr. teraz sú tam informácie o výmene semaforov 

v Banskej Bystrici. Tieto informácie považuje za veľmi prínosné pre občanov. 

Informuje o podujatiach, ktoré sa konali v marci a žiada poslancov ObZ, aby sa aspoň týchto 

podujatí zúčastňovali, nakoľko na MDŽ ani na pietnej spomienke pri príležitosti oslobodenia 

obce nebol prítomný ani jeden z poslancov. 

Ďalej hovorí, že je potrebné doriešiť správu ihriska ŠK OPL, nakoľko p. Ján Kapustík už nie 

je správcom, už bol oslovený p. Dušan Schütz, ale ešte sa nevyjadril. 

P. starostka aj poslanci ObZ oslovujú s touto ponukou aj prítomného p. Ing. Ladislava 

Huntoša. Ten sa vyjadruje, že sa rozhodne a dá vedieť.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Informatívnu správu o aktivitách starostky obce Poniky.  

Hlasovanie: 9/0/0 
 

 

K bodu č. 9 Informatívna správa o poverení zastupovania starostky obce Poniky 

Dôvodovú správu o poverení zastupovania starostky obce Poniky prítomným predniesla Ing. 

Jana Ondrejková, starostka obce Poniky. Správa v plnom znení:  

 
V zmysle § 13 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení obecné zastupiteľstvo je 

riešené zastupovanie starostu nasledovne: 

 

Zastupovanie starostu 

 (1) Starostu zastupuje zástupca starostu, ktorého spravidla na celé funkčné obdobie 

poverí zastupovaním starosta do 60 dní od zloženia sľubu starostu; ak tak neurobí, zástupcu 

starostu zvolí obecné zastupiteľstvo. Zástupca starostu môže byť len poslanec. Ak obec má 

viac ako 20 000 obyvateľov, starosta môže poveriť zastupovaním dvoch zástupcov starostu, 

pričom určí ich poradie. Starosta môže zástupcu starostu kedykoľvek odvolať. Ak starosta 

odvolá zástupcu starostu, poverí zastupovaním ďalšieho poslanca do 60 dní od odvolania 

zástupcu starostu. 

 (3) Zástupca starostu zastupuje starostu v rozsahu určenom starostom v písomnom 

poverení. 

 (4) Ak zanikne mandát starostu pred uplynutím funkčného obdobia [§ 13a ods. 1 písm. 

c) až i)], plní úlohy starostu v plnom rozsahu zástupca starostu; ak sú poverení zastupovaním 

dvaja zástupcovia starostu, plnia tieto úlohy v poradí, v ktorom boli poverení za zástupcov 

starostu. Zastupovanie sa skončí zložením sľubu novozvoleného starostu. 

Na základe splnenia tohto znenia zákona je predkladané toto uznesenie. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

Poslanca Ladislava Šteca za zástupcu starostky v zmysle § 13b ods. 1) Zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 

 

B) Požiadalo 

Starostku obce Poniky o vypracovanie písomného poverenia pre poslanca zvoleného na 

zastupovanie starostky obce s určením rozsahu zastupovania.  

Hlasovanie: 9/0/0 

 

 

K bodu č. 10  Správa hlavnej kontrolórky obce Poniky o vnútornej kontrolnej činnosti 

za rok 2022 
Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Jana 

Klimová, hlavná kontrolórka obce Poniky. Predmetná správa tvorí samostatnú prílohu tohto 

zápisu.  

 

Jana Klimová, hlavná kontrolórka: – podrobne informuje o novom systéme elektronického 

verejného obstarávania, je to dosť komplikované hlavne pre tých, ktorí sú oslovovaní 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: – hovorí o zmenách oproti pôvodnému systému 

verejného obstarávania, výstupy nie sú hneď viditeľné, musí sa podľa zákona používať tento 

systém, bolo absolvované aj školenie, ktorého sa zúčastnila starostka obce Ing. Jana 

Ondrejková, prednosta Obecného úradu Bc. Pavol Ondrejko a hlavná kontrolórka obce Jana 

Klimová, ako aj zástupcovia zo ZŠ 

- Vyzýva poslancov, ak majú nejaký návrh na kontrolu, môžu navrhnúť, čo je podľa 

nich potrebné skontrolovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Zobralo na vedomie 

Správu hlavnej kontrolórky obce Poniky o vnútornej kontrolnej činnosti za rok 2022. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

 

K bodu č. 11  Správa o činnosti DHZ obce Poniky za rok 2022 
Informatívnu správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesol p. Pavol 

Lomen, poslanec ObZ. Správa v plnom znení tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu.  

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje, že v blízkej budúcnosti je možné, že 

Ministerstvo vnútra SR možno stopne dotácie pre DHZO. Ďalej podáva informácie 

o zásahoch našich hasičov, najmä o veľkom požiari na rozhraní katastra obce Poniky a obce 

Hrochoť, ktorý bol 16. 04. 2022. Ďalej vyzdvihuje asistenčné služby DHZO pri mnohých 

obecných akciách. 

 

Pavol Lomen, poslanec ObZ: - tvrdí, že má informácie, že Ministerstvo vnútra SR chce celú 

kompetenciu DHZO preniesť na obce, budú to tzv. Obecné hasičské zbory, čiže ponesú  nový 

názov, budú naďalej financované, ale o tom bude rozhodovať Krajské riaditeľstvo HaZZ 

v Banskej Bystrici. Ani on ešte nevie, ako to vlastne bude, dôvodom na túto reorganizáciu sú 

peniaze, vysvetľuje činnosť jednotlivých zložiek zboru a ich činnosť.  

 

 



5 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)      Zobralo na vedomie 

Správu o činnosti DHZ obce Poniky za rok 2022. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

 

K bodu č. 12  Čerpanie rozpočtu 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Martina 

Šalková, účtovníčka obce Poniky. Tabuľková časť čerpania rozpočtu tvorí samostatnú prílohu 

tohto zápisu. Dôvodová správa v plnom znení:  

 

K čerpaniu rozpočtu Obce Poniky za obdobie od 01. 01. 2023 do 27. 03. 2023 

Príjmy:          453 506,54 €   čerpanie na 21 % 

Výdavky:       228 106,50 €   čerpanie na 17 %. 

 

Príjem  bežného rozpočtu je vo výške 419 486,92 €, čo predstavuje plnenie na 26 %.  

Z toho napr.  

 Výnos dane z príjmov je vo výške 214 560,00 €, čo predstavuje plnenie na 30 %.  

Z týchto finančných prostriedkov (ďalej len FP) bolo ZŠ s MŠ ŠŽ poukázané na originálne 

kompetencie 74 700,00 -€ . 

 Príjem dane z nehnuteľností (daň z pozemkov a stavieb) je vo výške 40 491,94 €  (68 

%). 

 Dane za tovary a služby (užívanie verejného priestranstva, za komunálne odpady, daň 

za psa)  26 489,38 €  (52 %). 

Z toho príjmy  za komunálny odpad a drobný stavebný odpad sú vo výške 24 904,87 €, čo je 

plnenie na 52 %.  

 Príjmy z vlastníctva majetku (príjmy z prenájmu budov a pozemkov) sú vo výške 

6 688,25 €. 

(2 %).  

 Administratívne a iné poplatky (správne, cintorínske, za poskytovanie soc. služby 

a pod.) sú vo výške 3 704,18 €  (17 %).  

 Úroky 13,80 €  (14 %). 

 Ostatné nedaňové príjmy (refundácie): 1 961,23 € - čerpanie na 52 %. 

 Tuzemské bežné granty a dotácie: 125 656,17 € (25 %). Jedná sa prevažne o finančné 

prostriedky zo štátneho rozpočtu na prenesené kompetencie, najmä FP na školstvo 

a dotácie zo ŠR  a pod.  

 

Kapitálový príjem – k 27. 03. 2023 obec neeviduje.    

 

Čerpanie rozpočtu vo výdavkovej časti bežného rozpočtu je vo výške 161 845,01 €, čo 

predstavuje čerpanie na 19 %. 

Čerpanie položiek podľa skupín ekonomickej klasifikácie: 

 61*          Mzdy, platy a ostatné vyrovnania – čerpanie vo výške 45 948,37 € (18 %). 

 62*          Poistné a príspevok do poisťovní, čerpanie je vo výške 13 279,49 €  (14 %).  

 63*       Tovary a služby čerpanie vo výške 88 287,40 € (21 %). Čerpanie napr. nákup 

všeobecného materiálu – papier, tonery, kancelárske potreby, propagačné potreby, 

licencie, reprezentačné, nákup tlačiarne a pod., výdavky na SPOZ, výdavky na kultúrne 

podujatia a pod.  
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 64*     Transfery – čerpanie vo výške 14 329,75 € (21 %) na členské príspevky, 

organizáciám na základe žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce, na nemocenské dávky, na 

stavebný úrad v zmysle zmluvy a pod. 

 

Čerpanie kapitálového rozpočtu je vo výške 66 261,49  €, (plnenie 14 % ).  

Čerpanie predstavuje náklady na obstarávanie kapitálových aktivít – napr. náklady na 

zvýšenie kapacity materskej školy na projekt obnovy kultúrneho domu Ponická Huta, na IBV 

Mestský sad, na Zberný dvor a na profi umývačku v KD Ponická Lehôtka. 

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje o zamestnaní novej účtovníčky obce 

Poniky p. Martiny Šalkovej a vysvetľuje, že v našej obci nemôže robiť účtovníctvo externá 

firma, je nevyhnutné mať účtovníčku prítomnú na obecnom úrade.   

Následne sa ešte vrátila k projektu na rekonštrukciu Kultúrneho domu Ponická Huta 

a podrobne informuje o tom, čo je tam nevyhnutné urobiť. Iný pozemok na novú stavbu KD 

na Ponickej Hute nie je, oproti rómskej osade, kde je voľný pozemok, je naplánovaná čistička, 

ale je to súkromný pozemok, takže nevie, či to bude reálne. 

Vyzýva poslancov ObZ, že ak budú mať k čerpaniu rozpočtu nejaké otázky, môžu sa 

kedykoľvek obrátiť na p. Martinu Šalkovú. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)  Zobralo na vedomie 

Čerpanie rozpočtu obce Poniky k 27. 03. 2023. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

K bodu č. 13  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Poniky č. 1/2023 o určení 

miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Návrh predmetného VZN tvorí samostatnú prílohu tohto 

zápisu. Správa v plnom znení: 

 

Obec Poniky vo veciach plnenia úlohy štátnej správy v zmysle § 6 ods. 2 zákona c. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších právnych predpisov, § 2 ods. 1 písm. b) 

a § 6 ods. 1 až 3 zákona č. 596/2003 Z. z o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v zmysle § 20 ods. 3 

zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov predkladá návrh na schválenie VZN č. 2/2022. 

V zmysle § 20 ods. 2/ Zákona č. 245/2008 Z. z. zákona o výchove a vzdelávaní 

/školský zákon/ a o zmene a doplnení niektorých zákonov zákonný zástupca dieťaťa je 

povinný prihlásiť dieťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole. Zápis sa 

koná od 1. apríla do 30. apríla , ktorý predchádza začiatku školského roka, v ktorom má dieťa 

začať plniť povinnú školskú dochádzku. V zmysle § 20 ods. 3 písm. a/ miesto a čas zápisu 

určuje obec všeobecne záväzným nariadením. 

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - podrobne informuje, prečo musí byť toto VZN 

schválené a aj o rozšírení kapacít v MŠ, je veľa zapísaných detí a nerieši sa skutočnosť, koľko 

detí chodí do škôlky reálne, ale koľko je zapísaných. 

Jaroslava Berčíková, zástupkyňa pre MŠ: – informuje o tom, akým systémom sú deti 

zarátavané, momentálne je kapacita naplnená na 100 %. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)    Schválilo 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 1/2023 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky. 

 

B) Zrušilo 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2022 schválené Obecným zastupiteľstvom v Ponikách na 

svojom zasadnutí dňa 17. marca 2022 uznesením č. 245/2022. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

 

K bodu č. 14  Zásady hospodárenia s majetkom obce – novela sadzobníka nájmov 

a poplatkov za užívanie majetku obce Poniky 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Správa v plnom znení: 

 

Doplnenie sadzobníka nájmov a poplatkov za užívanie majetku obce Poniky  

Obec Poniky navrhuje zmenu sadzobníka nájmov a poplatkov, ktoré sú prílohou č. 1 

k Zásadám hospodárenia obce Poniky z dôvodu efektívnejšieho hospodárenia s majetkom 

obce z dôvodu zvýšenia cien energií. 

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje o najväčších zmenách v cenách – ide 

najmä o nájom hrobových miest a prenájmy miestností (sály, účelové zariadenia...). Taktiež 

boli do sadzobníka doplnené niektoré podmienky, napr. priestory budú dané do prenájmu  len 

tým osobám, ktoré majú vysporiadané všetky záväzky s Obcou Poniky, OPL, spol. s r. o., ako 

aj so ZŠ s MŠ Poniky. 

V rámci prenájmu hrobových miest hovorí, že mnohé zmluvy sú uzatvorené už dlhé roky. 

Tento rok sa dokončí výber poplatku v pôvodnej sume, nové sumy sa budú vyberať od 01. 01. 

2024. Nové zmluvy, ktoré sa ešte uzatvoria tento rok už pôjdu s novými sumami. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Schválilo 

Novelu Sadzobníka nájmov a poplatkov za užívanie majetku obce Poniky ako prílohy č. 1 

Zásad hospodárenia s majetkom obce. 

Hlasovanie: 9/0/0 
 

K bodu č. 15  Program rozvoja obce 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Dokument „Program rozvoja obce“ tvorí samostatnú 

prílohu tohto zápisu. Správa v plnom znení: 

 

Program rozvoja obce je základným kameňom koncepčného a systematického rozvoja 

obce Poniky v strednodobom horizonte. Povinnosť obce vypracovať tento strategický 

dokument vyplýva zo zákona č. 539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja, ktorý 

definuje Program rozvoja obce ako „strednodobý rozvojový dokument, ktorý je vypracovaný 

v súlade s cieľmi a prioritami ustanovenými v národnej stratégii a zohľadňuje ciele a priority 

ustanovené v programe hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja vyššieho územného 

celku, na území ktorého sa obec nachádza, a je vypracovaný podľa záväznej časti územno-

plánovacej dokumentácie obce“. Spracovaním tohto dokumentu obec napĺňa jeden zo 

základných princípov regionálnej politiky Európskej únie – princíp programovania.  
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Program rozvoja obce je potrebné vnímať ako základný strategický materiál, ktorý 

identifikuje hlavné problémy, ktoré sú pre hospodársky a sociálny rozvoj daného územia 

spoločné a určí opatrenia, ktoré by mali prispieť k riešeniu týchto problémov. Zároveň je to 

otvorený dokument, ktorý je potrebné podľa stanovených pravidiel dopĺňať a aktualizovať. 

Program rozvoja obce bol vypracovaný externým dodávateľom spoločnosťou TERRA 

GRATA, ktorá pripravovala program aj pre roky 2016-2023. V zmysle § 8 ods. 5  zákona 

č. 539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja program rozvoja obce a jeho aktualizáciu 

schvaľuje obecné zastupiteľstvo. 

 
Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje o dotazníkoch, ktoré boli distribuované 

občanom právnickým osobám, občianskym združeniam aj neziskovým organizáciám, veľa 

z nich sa vrátilo, ale nie všetky zámery a nápady, ktoré v nich boli uvedené sa dajú 

zrealizovať. Pri tvorbe Programu rozvoja obce sa čerpalo najmä z týchto dotazníkov. Tento 

program sa dá kedykoľvek dopĺňať a aktualizovať, napr. aj na základe podnetov od 

poslancov, resp. občanov obce. Podrobne informuje o možnostiach vybudovania sociálnych 

zariadení, výstavba nových zariadení do 30 miest nie je voľná, bolo možné vybudovať 16 

nových jednotiek, ale tento počet sa už vyčerpal. Dajú sa vybudovať ešte zariadenia 

komunitného bývania, pozemky má obec vo vlastníctve a dokáže vybudovať napr. tri 

komunitné jednotky pre 36 ľudí. 

Ďalej informuje o prípravách IBV Mestský sad. 

Tiež hovorí o možnosti založenia sociálneho podniku, ale o tom rozhodujú poslanci. 

Ďalej je v rámci rozvoja možné prepojenie cyklotrás smerom Ľubietová, ale je problém 

s pozemkami, v mnohých prípadoch je vlastníkom Slovenský pozemkový fond. 

Branislav Molnár, poslanec ObZ: - tvrdí, že by sa dal zrealizovať dlhodobý prenájom 

pozemkov od SPF na 100 rokov 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konštatuje, že Slovenský pozemkový fond sa 

o svoje pozemky nestará. Stará sa o ne obec, lesné podniky alebo poľovníci. 

Ladislav Štec, poslanec ObZ: - pýta sa na vyjadrenie k IBV, na ktoré sa čaká od 

Pamiatkového úradu, že teda na aké vyjadrenie sa čaká 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že sa čaká na vyjadrenie, ktoré je 

podmienkou k vydaniu územného rozhodnutia 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta OcÚ: -  predpokladá, že tam môžu byť nejaké archeologické 

nálezy 

Branislav Molnár, poslanec ObZ: - pýta sa, čo sa v Programe rozvoja myslí pod pojmom 

„nájomné bývanie“ 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že keď sa skončí IBV Mestský sad, 

môže sa obec pustiť do nájomného bývania. Je reálne stavať nájomné byty oproti ulici Na 

Hlinku, tam sa plánuje vybudovať aj komunitné bývanie, sú tam blízko aj siete, môže sa to 

začať pripravovať aj teraz. Konštatuje, že sa snaží využívať prioritne pozemky vo vlastníctve 

obce a nie vo vlastníctve iných fyzických osôb 

Branislav Molnár, poslanec ObZ: - má informácie, že proces nájomného bývania bude 

prebiehať. Údajne firma niečo postaví, štát to odkúpi a dostane to do správy obec 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - obec sa tým bude zaoberať, keď budú k takejto 

výstavbe vydané konkrétne pokyny.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Schválilo 

Program rozvoja obce Poniky (doplnenie a aktualizácia) 2023 – 2027 s výhľadom do 2030 -  

v zmysle § 8 ods. 5 zákona č. 539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja. 

Hlasovanie: 9/0/0 
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K bodu č. 16  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Poniky č. 2/2023 

o Pamätihodnostiach obce Poniky 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Návrh predmetného VZN tvorí samostatnú prílohu tohto 

zápisu. Správa v plnom znení: 

 

Obec Poniky môže v zmysle § 14 ods. 4 zákona NR SR č. 49/2002 Z. z. o ochrane 

pamiatkového fondu rozhodnúť o utvorení a odbornom vedení evidencie pamätihodností 

obce. Do evidencie pamätihodností obce možno zaradiť okrem hnuteľných vecí a 

nehnuteľných vecí aj kombinované diela prírody a človeka, historické udalosti, názvy ulíc, 

zemepisné a katastrálne názvy, ktoré sa viažu k histórii a osobnostiam obce. Zoznam 

evidovaných pamätihodností obce predloží obec na odborné a dokumentačné účely krajskému 

pamiatkovému úradu; ak ide o nehnuteľné veci, predloží zoznam aj stavebnému úradu. 

Vedenie takéhoto zoznamu a zaradenie niektorých vecí do tohto zoznamu uľahčuje 

resp. umožňuje získanie  rôznych grantov a podpôr na ich rekonštrukciu alebo správu. 

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - hovorí o pláne obnovy verejných budov 

v Ponikách a na Ponickej Hute, ako aj Ponického domu kultúrneho dedičstva, informuje, že 

obec nedisponuje relevantnými dokladmi o tom, že tieto stavby boli majetkom obce aj pred 

rokom 1980. V rámci toho je potrebné mať tieto stavby niekde „oficiálne“ zahrnuté, aby bol 

oficiálny doklad o tom, že tieto stavby sú pamätihodnosťami a aj aby sa na ich obnovu dali 

získavať finančné prostriedky. Ďalej informuje, že vedenie registra pamätihodností sa dá 

kedykoľvek dopĺňať a pre obec je veľmi potrebné ho viesť. Okrem iných pamiatok je do tohto 

VZN zahrnutý aj rodný dom Š. Žáryho, pretože je potrebné v tejto veci konať (dom je 

zrúcaninou), ale nakoľko dom nie je majetkom obce, ale evanjelickej cirkvi, všetky kroky 

ohľadne tejto stavby sa musia prerokovať s ev. p. farárom 

Ladislav Štec, poslanec ObZ: - pýta sa, že či zahrnutie týchto stavieb a pamiatok nebude do 

budúcnosti pre obec komplikáciou, lebo nie sú to len plusy napr. na čerpanie projektov, ale aj 

obmedzenia napr. pri Žáryho dome, môže sa stať, že vznikne problém akokoľvek 

manipulovať so stavbou 

Ing. Jana Ondrejová, starostka obce: - odpovedá, že predmetné VZN prerokovávala 

s právnikmi a ani jedna z pamätihodností nie je Národnou kultúrnou pamiatkou, čo 

pamiatkam dáva iný status 

Občianka Anna Lakatošová: – pýta sa, či je rodný dom Š. Žáryho zaradený do zoznamu 

pamätihodností v rámci predmetného VZN. Ďalej sa pýta, prečo odpovede, ktoré ona vypísala 

v dotazníku v rámci prípravy Programu rozvoja obce nie je nikde zverejnený. Údajne tam 

uviedla práve potrebu opravy tohto domu a podľa jej tvrdenia to tam napísali viacerí občania 

Jana Klimová, hlavná kontrolórka obce: - reaguje, že predmetný dom nie je majetkom 

obce, ale Evanjelickej cirkvi a obec nemôže svojvoľne na ňom robiť nijaké úpravy 

Občianka Anna Lakatošová: - reaguje, že o všetkom a teda aj o tomto rozhoduje p. 

starostka, tvrdí, že Obec Poniky je bohatá a zrekonštruovať tento dom by pre obec nebol 

žiadny problém, opätovne reaguje, že odpovede z dotazníka neboli nikde zverejnené. 

Opakovane hovorí o tom, že o rekonštrukcii domu rozhoduje p. starostka a jej partnerom je 

ev. p. farár 

- Všetci poslanci p. Lakatošovej oponujú a opakovane jej vysvetľujú, že rodný dom Š. 

Žáryho nie je majetkom obce a tak obec nemá právo dom svojvoľne zbúrať ani 

rekonštruovať 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - dopĺňa, že aj s Bc. Pavlom Ondrejkom, prednostom 

OcÚ vyzývali p. farára niekoľkokrát, aby sa k predmetnej veci uskutočnilo pracovné 
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stretnutie. Kontaktovali aj p. Ľaukovú, predsedníčku Zboru presbyterov, ale ani raz 

k takémuto stretnutiu nedošlo.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)  Schválilo 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 2/2023 O pamätihodnostiach obce Poniky. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

K bodu č. 17   Nakladanie a hospodárenie s majetkom obce v Obecnom podniku lesov, 

spol. s r. o. Poniky.  

Informatívnu správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesol Ing. Peter 

Matula, konateľ OPL, spol. s r. o. Poniky. Správa v plnom znení tvorí samostatnú prílohu 

tohto zápisu. 

Ing. Peter Matula, konateľ spoločnosti OPL, spol. s r. o. – informuje o procese EIA 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - reaguje, že sa viackrát brali vzorky vody z potoka 

aj z jazier po ťažbe a nič nebezpečné sa nenašlo 

Ing. Peter Matula, konateľ spoločnosti OPL, spol. s r. o. vysvetľuje prítomným, že voda 

v jazerách je hnedá z navozeného papierového kalu, ktorý pri rozklade pôsobí ako buničina, 

preto je tá voda hnedá, ale nie je závadná 

Ing. Peter Matula, konateľ spoločnosti OPL, spol. s r. o. - vyzdvihuje, že podnik je 

posledné 2 roky v zisku, oceňuje investície do zariadenia podniku a považuje ich za potrebné, 

lebo pracovať na starých strojoch je neefektívne, nechce, aby sa píla zavrela, ale aby 

napredovala. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Zobralo na vedomie 

Informatívnu správa Obecného podniku lesov, spol. s r. o. o nakladaní a hospodárení s 

majetkom obce v Obecnom podniku lesov, spol. s r. o. Poniky. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

K bodu č. 18   Diskusia 

Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - pýta sa, či obec plánuje opravy a úpravy ciest –

hlavne úsek – okraj vozovky na ulici Bukovinka, ktorý sa zasypal pieskom, ale nezaasfaltoval 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že áno, na tomto úseku bude asfalt a 

niekde sa zatrávni 

Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ: - pýta sa, aké riešenie by sa mohlo nájsť na úpravu 

a znovuoživenie športového areálu Ponická Huta (za krčmou) 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že projekt na získanie finančných 

prostriedkov je pripravený, čaká sa na vyhlásenie ďalšej výzvy, nakoľko už dvakrát bol 

projekt podaný, no nebol úspešný  

Ladislav Štec, poslanec ObZ: - informuje, že má podnety od občanov ohľadne potreby 

obnovenia šrotovníka, ktorý občanom stále nie je k dispozícii 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta OcÚ: - odpovedá, že šrotovník je už občanom k dispozícii, 

je funkčný a už ho niektorí občania aj využili  

Občan Ján Šávolt: - pýta sa, ako sa bude riešiť potrebná rekonštrukcia miestnej 

komunikácie na Poľnej ulici 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že sa pripravuje projektová 

dokumentácia, z MAS (Miestna akčná skupina) sa dá získať 50 tisíc EUR, ďalej uvádza, že 

rekonštrukcia tejto cesty predstavuje veľkú investíciu a preto sa snaží získať financie aj 

z iných zdrojov 
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Občan Ján Šávolt: - pýta sa na pretrvávajúci zápach z kanalizácie na Poľnej ulici, kde 

zapácha močovka, ktorú tam zrejme niekto vypúšťa, tvrdí, že niekedy sa to nedá vydržať 

a pýta sa, či by bolo možné, keď sa to znovu stane, aby to hasiči nejako odčerpávali 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že predmetná kanalizácia bola určená na 

dažďové vody a nevie sa, či si tam niekto nenapojil domový odpad, pýta sa, či ten zápach 

pochádza zo žumpy alebo je to močovka 

Občan Ján Šávolt: - je si istý, že je to močovka a verí, že hasiči by boli ochotní pomôcť s 

riešením 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - vyjadruje obavu, že osoba, ktorá tú močovku 

vypúšťa, to neprizná 

Pavol Lomen, poslanec ObZ: - reaguje, že hasiči takúto činnosť nesmú podľa zákona 

vykonávať, tvrdí, že hasiči to robiť nepôjdu, lebo manipulácia s takýmto odpadom je 

zdravotne závadná a všetci majú rodiny. Konštatuje, že v prvom rade treba nájsť vinníka. 

Ponúka p. Šávoltovi svoje telefónne číslo, nech mu zavolá, keď sa to opäť stane  

Občan Ján Šávolt: - navrhuje, aby obec začala robiť rezervy pitnej vody, lebo podľa jeho 

informácií niektoré krajiny ju chcú od nás kupovať. Konštatuje, že v minulosti boli v dedine 

studne, ktoré sa žiaľ zasypali, bolo by dobre pre budúce generácie, aby sa tie studne dali do 

poriadku aj svojpomocne, môžu fingovať aj na ručné pumpy 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konštatuje, že do budúcna by bolo takéto riešenie 

prínosné a prisľúbila, že obec sa touto problematikou bude zaoberať 

Občan Ján Šávolt: - informuje, že vo Francúzsku bol veľký úhyn včiel kvôli sršňom a pýta 

sa, že či by nebolo dobré dopredu a preventívne zabezpečiť  obleky, ktoré dostatočne človeka 

pred týmto hmyzom ochránia 

Pavol Lomen, poslanec ObZ: - odpovedá, že náš DHZO už takýto špeciálny oblek má, je 

vysoko kvalitný, nemecká výroba, nič cezeň neprejde 

Ing. Michal Suchý, PhD, poslanec ObZ: - ako predseda včelárskej organizácie v Ponikách 

konštatuje, že momentálne tento sršeň u nás nie je, zatiaľ je to bezpredmetné, ale pripraviť sa 

na to treba, pričom upozorňuje na fakt, že sršeň je u nás zákonom chránený 

Magnová Mária, predsedníčka ZO SZPB: - ďakuje OcÚ ako aj ZŠ za zorganizovanie 

pietnej spomienky pri príležitosti oslobodenia obce. Konštatuje, že pri takýchto udalostiach 

by mali byť vždy prítomní aspoň nejakí poslanci ObZ. Apeluje na poslancov, že by sa mali 

takýchto podujatí zúčastňovať. Ďalej hovorí aj o tom, že taktiež sa takýchto podujatí 

zúčastňuje minimum detí, tento rok prišli na pochod len dve. Pobúrilo ju to a tvrdí, že 

v okolitých obciach chodia celé školy. Konštatuje, že ak sa mladá generácia neoboznámi 

s dôležitými míľnikmi našej minulosti, o pár rokov tam nebude chodiť nikto. Má za to, že deti 

vôbec nevedia, čo sa to vlastne robí, keď je pochod a podobne. Navrhuje na budúci rok všetko 

urobiť pred pamätníkom a nerobiť program v kultúrnom dome. Ďalej sa vyjadruje 

k tohtoročnému programu, ktorý bol pekný, deti sú talentované, ale podľa jej vyjadrenia bol 

tento program nevhodný. Napríklad deti spievali po anglicky a starší ľudia tomu nerozumeli. 

Podľa jej tvrdenia aj ostatní členovia ZO SZPB sa vyjadrili, že takýto prístup je urážlivý. 

Myslí si, že škola by mala tie deti na takéto udalosti aj pripraviť, pretože vôbec nevedia, čo sa 

to vlastne deje 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - reaguje, že tieto požiadavky treba adresovať 

priamo riaditeľke školy 

Magnová Mária, predsedníčka ZO SZPB: - ďalej informuje, že členovia ZO SZPB robili 

brigády pri oboch pomníkoch, okolie pomníkov je podľa nich dosť zanedbané. Pri pomníku 

na ulici Do Hája rastie vrbina, treba to vysekať. Informuje, že muži zo ZO SZPB sú ochotní to 

urobiť. Ďalej navrhuje urobiť jednu sobotu celoobecnú brigádu pod názvom „Poniky 

upratujú“, treba to vyhlásiť, aby to robili všetci naraz. Odporúča aj poslancom ObZ, nech sa 

dohodnú s občanmi vo svojich obvodoch a robiť to nejako spoločne. Ďalej hovorí, že aj 
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členovia ZO SZPB sa spytovali na dotazníky, ktoré vypisovali v rámci prípravy programu 

Rozvoja obce a chcú, aby sa z dotazníkov v Ponickom spravodajcovi uverejnilo, ktoré 

odpovede sa objavovali najčastejšie, čo konkrétne sa ide robiť, ľudia sú podľa nej v tejto 

súvislosti málo informovaní  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje, že Program rozvoja obce speje ku 

konkrétnym cieľom, vyzdvihuje dotazníky vďaka ktorým sa získalo veľa cenných informácií, 

nápadov... Ďalej hovorí, že sa teší tomu, keď občania nielen rozprávajú, ale aj priložia ruku 

k dielu 

Občianka Iveta Kmeťová: - informuje, že zápach z kanálov sa občas šíri aj na ulici Pod 

Dielcom v okolí jej domu, zdá sa jej, ako keby niekto vypúšťal septik 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konštatuje, že treba preveriť 6 domov, ktoré 

pripadajú do úvahy, či majú žumpy alebo nie. Prisľúbi, že sa táto skutočnosť aj preverí 

Občianka Iveta Kmeťová: - žiada o vyriešenie problému s miestnou komunikáciou, ktorá 

vedie k jej domu. Konštatuje, že zakaždým, keď sa na tejto ceste robili nejaké úpravy, vždy 

tak vždy sa ubralo z dĺžky asfaltu ubrali, najprv 5 metrov, potom 10 metrov a podobne. Napr. 

kvôli tomuto stavu jej neodhŕňajú sneh, lebo údajne odhŕňajú len potiaľ, pokiaľ je na ceste 

asfalt. Okrem toho je táto cesta podľa nej nebezpečná, doteraz sa to riešilo len zasypaním 

skalami, ktoré dážď postupne vymýva. Tvrdí, že je ochotná si posunúť aj svoj plot. Ďalej 

konštatuje, že jej tam nemôžu ani vyviezť drevo. Okrem havarijného stavu tejto cesty ešte 

hovorí aj o nevhodnom umiestnení stĺpu na rohu pozemku p. Šatku. Tento stĺp tiež sťažuje 

sťažuje prístup veľkým autám s drevom. No apeluje hlavne na to, aby sa urobila tá cesta, 

ktorá sa už síce robila asi trikrát, ale ani raz nie dobre 

Pavol Lomen, poslanec ObZ: - vyjadruje sa k zápachu z kanálov na ulice Pod Dielcom – už 

raz zistil, kto to vypúšťa a aj informoval p. starostku. Ďalej reaguje na príspevok p. Magnovej 

a prisľúbi, že aj hasiči radi pomôžu, keď bude nejaká brigáda, alebo akcia. Tvrdí, že treba len 

komunikovať a organizácie si môžu vzájomne pomáhať 

Občan Ing. Ladislav Hutnoš: - pýta sa, či je možné nejako upraviť a dovybaviť športovými 

prvkami ihrisko v lokalite Rakytina 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že na toto ihrisku je už nakúpené 

zariadenie, ale prišlo cez zimu, na prelome novembra a decembra, bude sa to čoskoro robiť, 

pribudnú rôzne športové prvky aj lavičky, celkovo sa toto ihrisku upraví 

Občan Ing. Ladislav Hutnoš: - prisľúbil, že aj pomôže s inštaláciou. Ďalej navrhuje, že by 

vyrobil drevené prvky, ako napr. bludiská s loptičkami, ktoré by rád umiestnil na detské 

ihrisko pri autobusovej otočke Ponická Lehôtka 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - prosí ho, nech prinesie ukázať nejaké návrhy, ktoré 

potom pošle na vyjadrenie aj poslancom ObZ  

Občianka Anna Lakatošová: - reaguje na príspevok p. Kmeťovej, kde tvrdí, že bývalý 

starosta Ing. Ján Beňo robil ku každému domu asfalt a pýta sa jej, prečo to vtedy neriešila. 

Znovu sa vracia k prieskumným dotazníkom a znovu opakuje, že tie, v ktorých bola 

navrhnutá oprava rodného domu Š. Žáryho neboli zverejnené. Odporúča, že by sa mala  

urobiť beseda o histórii  našej obce napr. s p. PhDr. Marcelom Pecníkom. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

 

A) Zobralo na vedomie 

- Diskusný príspevok poslanca ObZ Ing. Stanislava Krajana ohľadne potreby úpravy okraja 

štátnej cesty na ulici Bukovinka, ako aj ohľadne potreby rekonštrukcie a budúceho využitia 

športového areálu Ponická Huta 
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- Diskusný príspevok poslanca Ladislava Šteca ohľadne potreby znovusprístupnenia 

šrotovníka občanom 

- Diskusný príspevok občana p. Jána Šávolta ohľadne potreby rekonštrukcie miestnej 

komunikácie na Poľnej ulici 

- Diskusný príspevok občana p. Jána Šávolta ohľadne pretrvávajúceho zápachu močovky 

z kanalizácie na Poľnej ulici a potreby riešenia tohto problému 

- Diskusný príspevok občana p. Jána Šávolta ohľadne potreby preventívneho zabezpečenia 

ochranného odevu pre človeka v prípade výskytu sršňa ázijského v súvislosti s ochranou 

včelstiev 

- Diskusný príspevok občana p. Jána Šávolta ohľadne možnosti obnovy pôvodných studní na 

pitnú vodu v obci Poniky ako rezervy pitnej vody do budúcnosti 

- Diskusný príspevok p. Márie Magnovej, predsedníčky ZO SZPB ohľadne neúčasti 

poslancov ObZ a detí zo ZŠ na pietnej spomienke pri príležitosti oslobodenia obce, ako aj 

ohľadne nevhodného programu detí 

- Diskusný príspevok p. Márie Magnovej, predsedníčky ZO SZPB ohľadne potreby úpravy 

okolia Pamätníka rumunským hrdinom 

- Diskusný príspevok p. Márie Magnovej, predsedníčky ZO SZPB ohľadne neporiadku v obci 

s návrhom zorganizovať celoobecnú koordinovanú brigádu 

- Diskusný príspevok občianky p. Ivety Kmeťovej ohľadne občasného zápachu z kanálov na 

ulici Pod Dielcom; ďalej ohľadne potreby premiestnenia alebo odstránenia stĺpu pri dome p. 

Šatku, nakoľko tento bráni prejazdu väčších áut; ako aj ohľadne potreby dobudovania 

a rekonštrukcie miestnej komunikácie vedúcej k jej rodinnému domu 

- Diskusný príspevok občana p. Ing. Ladislava Huntoša ohľadne úpravy ihriska v lokalite 

Rakytina s doplnením nového športového zariadenia ako aj ohľadne doplnenia drevených 

atrakcií na detské ihrisko na Nám. M. Kosca. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

 

V závere starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 3. zasadnutí ObZ obce 

Poniky. 

 

 

Zapisovateľka:   Mgr. Jana Turčanová, v. r.             ...................................... 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Peter Matula, poslanec ObZ, v. r.      ..................................... 

  

    Pavol Lomen, poslanec ObZ, v. r.         .....................................                     

 

Prednosta obecného úradu:  Bc. Pavol Ondrejko, v. r.                ..................................... 

 

Starostka obce :  Ing. Jana Ondrejková, v. r.              ..................................... 


